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ZAPISNIK 

SA 5. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

5. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 29. kolovoza 2023. godine (utorak) s 
početkom u 17,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Marijan Bačić, predsjednik VMO 
- Šime Barić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ante Ćelić, član VMO 
- Tanija Čaušević, članica VMO 
- Loren Ivković, član VMO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1 Inicijativni sastanak Koordinacije sušačkih mjesnih odbora u MO Centar-

Sušak 13.7.2023. – informacija 

2 Realizacija komunalnih prioriteta 2023. – informacija 

3 Razno  

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

AD 1 

 
Predsjednik Vijeća MO Marijan Bačić je otvorio 5. sjednicu i obrazložio glavne smjernice 
što bi trebalo napraviti. 
Inicijativni sastanak je organizirao MO Centar-Sušak koji su članovi Vijeća dobili kao 
materijal za sjednicu a vezano za panel raspravu o utjecaju rada kontejnerskog terminala 
Brajdica na svakodnevni život građana.  
Nakon rasprave, donijet je  

  

Zaključak: svi članovi Vijeća su jednoglasno ZA da se pristupi koordinaciji 

Sušačkih mjesnih odbora.  
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AD 2 
 
Predsjednik VMO Marijan Bačić je izvijestio članove u vezi radova (sanacije podloge) na 
dječjem igralištu u ulici Franje Belulovića pored kbr. 8. 
Također, predsjednik nas je obavijestio o pritužbama građana u vezi prebrze vožnje i 
regulaciji prometa iza Osnovne škole Gornja Vežica  u ulici Franje Belulovića. 
 

Zaključak: Vijeće  je navedeno razmotrilo i jednoglasno podržalo te će se raspitati 

kod nadležnih kada je u planu realizacija navedenog komunalnog prioriteta. 

 
 

AD 3 
 
Vezano za zahtjev stranke-ovlaštene osobe Zdravka Kučića kbr. 13 za uređenjem dijela 
parkirališta kod zgrade i premještaj kontejnera za smeće, već je razmatrano na jednoj od 
prošlih sjednica.  
Budući da se radi o terenu za koji druga stranka iz ulice Gornja Vežica ističe da se radi o 
privatnom vlasništvu, Vijeće je prije nekoliko godina donijelo  
 

Zaključak: da se sporna površina neće uređivati zbog privatnog  vlasništva. Vijeće 

predlaže da se održi sastanak sa nadležnim gradskim strukturama  kako bi nas se 

detaljno informiralo i da bi se mogli očitovati prema stranci. 

 

 
Vijećnik Loren Ivković izvijestio nas je da će staviti svoj vijećnički mandat u Vijeću MO 
Gornja Vežica u mirovanje.  

 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje te će se nakon što politička stranka 

koja je predložila Lorena Ivkovića predloži njegovu zamjenu osoba kontaktirati i 

pozvati na sjednicu Vijeća.  

 

 
Predsjednik Marijan Bačić nas je obavijestio da su preko aplikacije Gradsko oko riješena 
2 predmeta.  

 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje.  

 

 

 
Sjednica je završila u 18,30 sati.  
U Rijeci, 29. kolovoz 2023. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
               Tanija Čaušević                                                         Marijan Bačić 


